
Verslag van de jaarvergadering van de wijkraad Echt Zuid d.d. 1 april 2019

AANWEZIG : Dhr. Dirks, Dhr. van Vugt, Dhr. Goossens, Mevr. van Wegberg, 
Dhr. Janssen en Mevr. Pustjens: allen namens het bestuur van 
de Wijkraad Echt Zuid. 

Het nieuwe mailadres van het secretariaat is: wijkraadechtzuid@gmail.com. 

Dhr. en Mevr. Wolfs, Dhr. en Mevr. Grispen, Dhr. en Mevr. van 
Neer,  Dhr. en Mevr. van Bree, Mevr. T. Janssen, Mevr. J. 
Janssen- Tummers, Mevr. Hennissen,  Dhr. Odekerken, Dhr. 
Beunen,  Dhr. Souverijn, Dhr. v/d Peijl, Dhr. van Troost, Dhr. 
Dirchs, Dhr. Beunen, Dhr. Slangen, Dhr. van Dael, Dhr. van 
Wegberg, Dhr. Möderscheim, Dhr. Ritzen, 

AFWEZIG (m.k.g.): Dhr. en mevr. Sterk, Dhr. en Mevr. Moonen,  Dhr. en Mevr. 
                                Bergmann- Tummers, Dhr. en Mevr. Wintraeken, Dhr. en Mevr. 
                                Graus, Dhr. en Mevr. Philipsen, Mevr. Möderscheim,

Mevr. Hayen.
   

1. Opening
Onze voorzitter Sjra Dirks heet alle aanwezigen van harte welkom bij deze 
jaarvergadering.
Afgelopen jaar is dhr. Mulleners (uit de Gildelaan) ons ontvallen en we 
gedenken hem met een moment van stilte.

Na de berichten van afmelding (zie boven) wordt de agenda vervolgd.

2. Het jaarverslag 2018:

De vergadering heeft geen aanvullingen bij het verslag. 
Het verslag wordt vastgesteld met dank aan Marion. Evenals voorgaande 
jaren zal het verslag van de huidige vergadering worden bezorgd aan de 

          aanwezigen (incl. afmeldingen) en door Nico op de website worden geplaatst. 

3. Terugblik naar activiteiten van het afgelopen jaar.
- Het bezoek aan VDL was een succes voor een groot aantal wijkgenoten die 
  hieraan deelnamen.
- De wandeling door de kern van Susteren o.l.v van stadsgids John van Bree 
  kreeg ook veel positieve reacties van de deelnemers. Er werd dit jaar geen 
  aparte fietstocht georganiseerd, deze werd gecombineerd met genoemde 
  wandeling.
- De herfstwandeling was weer goed voor een stabiel aantal doorzetters.
- Ook de kerst/eindejaarswandeling kon rekenen op een prima opkomst. Beide
  wandeltochten zijn gezellig verlopen. 

Via onze website www.wijkraadechtzuid.nl  is het gezellig nagenieten van de 
verslagen van deze aktivteiten en daarnaast kan men op de hoogte blijven van
nieuwe activiteiten.
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4. Activiteiten voor het nieuwe jaar.
- Expositiemiddag “creatief talent” op zondagmiddag 26 mei a.s. 
Ter vergadering geeft Geert Janssen een korte toelichting:
Op deze middag zijn er in het jeugdhuis allerlei uitingen van creativiteit te 
bewonderen en onder het genot van een drankje kan er gezellig worden   
bijgepraat met wijkgenoten. Elkaar ontmoeten is het uitgangspunt van deze 
activiteit. Op dit moment hebben zich al een aantal deelnemers gemeld echter 
dit kan nog steeds, dus wie haar of zijn creativiteit tentoon wil stellen: graag 
een berichtje aan het secretariaat via 
wijkraadechtzuid@gmail.com.

- Fietstocht gecombineerd met kunstroute langs het werk van Joop Utens. Deze
  tocht staat gepland voor 30 juni echter op advies van enkele aanwezigen zal 
  het bestuur zich beraden over mogelijk een andere datum. 

         - De herfst- en eindejaar wandeltochten blijven gehandhaafd.

         - Sjra vraagt de vergadering om nieuwe ideeën, enkele voorstellen:
* Excursie naar Vlodrop (Maharishi) op een zondag.
* Bezoek aan de Jezuïetenberg in Maastricht.
* Stadswandeling Maastricht.
Het bestuur zal e.e.a. in beraad nemen en later een keuze maken.

5. Financieel verslag over 2018 
Penningmeester Ton van Vugt geeft een korte en duidelijke toelichting 

           over het financieel verslag. Daarbij geeft hij aan dat bij de uitgaven het woord 
excursie eigenlijk een meervoudsvorm behoort te zijn daar er 2 excursies 
hebben plaatsgevonden te weten naar VDL én de rondleiding door Susteren. 

6. Verslag kascontrolecommissie en begroting over 2019.
De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit de heren Jan Sterk en Theo van 
der Peijl. De laatste voert het woord en geeft aan dat alle bonnetjes 
gecontroleerd zijn en dat Ton de financiële zaken keurig op orde heeft 
waarvoor een welverdiend compliment!
Aan de penningmeester wordt décharge verleend.
De voorzitter bedankt de leden van de kascontrolecommissie en vraagt 
kandidaten voor een volgend jaar. Naast dhr. van der Peijl  wordt dhr. Harry 
Souverijn benoemd als nieuw lid van de kascontrolecommissie onder 
dankzegging voor de 2 jarige bereidheid van dhr. Jan Sterk die aftredend is.

De begroting voor 2019 is gebaseerd op activiteiten van voorgaande jaren.
Het is op voorhand niet altijd even duidelijk wat er georganiseerd gaat worden,
aldus Ton. Onze website was de afgelopen jaren, voor ons kosteloos, 
geregistreerd op naam van een kennis van Nico Möderscheim. In 2019 is dit 
niet meer mogelijk en moeten we zelfstandig opereren, vandaar de kostenpost
" Website registratie pakket " in de begroting. 
Ook is het bestuur voornemens aan nieuwe leden of nog niet leden een 
informatiebulletin te overhandigen, in de stijl van hetgeen bij het recente 
jubileum aan alle wijkbewoners is uitgereikt. Dit is vooral bedoeld om de 
activiteiten van de wijkraad onder de aandacht te brengen. Om de kosten te 
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beperken wordt er gekozen voor een iets eenvoudigere uitvoering. Ter 
vergadering wordt geopperd dit via e-mail te versturen echter het bestuur heeft
niet alle mailadressen van (nieuwe) bewoners en bovendien is het lastig het 
bestand up-to-date te houden.
Sjra legt het voorstel van de kascontrolecommissie om de datum van de 
jaarvergadering te verplaatsen naar eind januari voor aan de aanwezigen. Dit 

 zou dan ook een soort van (verlate) nieuwjaarsborrel kunnen zijn voor de 
 wijkgenoten. Dit voorstel wordt goed ontvangen.

De contributie blijft gehandhaafd op € 10,- zoals reeds sinds de invoering van 
de euro het geval is. Deze kan ook per bank worden voldaan, hetgeen het 
bestuur aanbeveelt. Graag voor 1 mei op bankrekeningnummer 
NL72ABNA0487492552 t.n.v. Wijkraad Echt Zuid, onder vermelding van 
uw naam én adres.

7.  A.V.G. ( Algemene Verordening Gegevensbescherming)
Geert Janssen licht toe hoe het bestuur voornemens is dit aan te pakken.
In de maand mei zullen enkele bestuursleden een rondje maken langs alle 
leden om de bij ons bekende gegevens te accorderen en indien nodig aan te 
vullen. Hierbij wordt ook aangeven dat de instemming voor de info en foto’s op
de website geldt.
Op de vraag van dhr. Souverijn of er geen aanpak op gemeentelijk niveau 
bekend is laat Geert weten dat we binnen het bestuur eerder al bezig zijn 
geweest om gemeenschappelijke voorbeelden te vinden waarmee we ons 
voordeel kunnen doen.

8. Verkeersveiligheid in de wijk.
Er zijn twee zaken die onze aandacht behoeven:
- Oversteek nabij de Hubo (kruising Gildelaan / Peyerstraat).
- Snelheid in de Gildelaan (30 km zone).

Over het eerste is er recent opnieuw overleg geweest tussen medewerker van
de gemeente en enkele bestuursleden. Er komt een nieuwe oversteekplaats 
(zebra) aan de rechterzijde van de kruising (richting spoor), ook bedoeld om 
de snelheid uit het verkeer op de Peyerstraat te halen.
De zichthoek vanuit de Gildelaan blijft slecht, ook dit is meerdere malen 
aangekaart bij de gemeente echter zij beroept zich op wettelijke voorschriften 
waaraan wordt voldaan..
Dhr. van Troost merkt op dat de verkeersdrempel (Korte straat) totaal 
ongeschikt is, met name voor fietsers. Dit is ook met de gemeente gedeeld 
echter een oplossing is er vooralsnog niet.
Ook de (te) hoge drempel bij de ingang van onze wijk (nabij de Hubo) komt ter
sprake.
Sjra vertelt dat er nóg een oversteekplaats komt in de buurt van de 
Smedenstraat / Peyerstraat (richting Markt). Ook de huidige oversteekplaats 
bij de Royal zal duidelijker worden gemarkeerd. Ter vergadering ontstaat  
enige discussie en Sjra verduidelijkt dat deze plannen niet zijn aangegeven 
door de wijkraad echter dat de gemeente deze heeft ingebracht..
De plannen worden nog verduidelijkt door enkele tekeningen die door Geert 
Goossens middels de beamer worden vertoond.
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Besluit: Er kan aan de gemeente een akkoord worden gegeven mét kritische 
kanttekeningen van de vergadering.
De voorzitter vraagt aan de vergadering of er nog andere zaken zijn die we 
moeten aankaarten bij de gemeente?
 * Situatie Gebroekerstraat versmallingen geen functie/gevaarlijk): Hierover 

 heeft de gemeente eerder aangegeven te wachten met aanpassingen tot   
 bouwplannen in Bocage afgerond zijn. De wijkraad zal bij de gemeente  
 nogmaals aandringen op eerdere aanpak, b.v. de aanleg van een fietspad.

 * Nieuwe situatie Bovenste Eind is discutabel: Vooral voor fietsers is een 
   onduidelijke en soms gevaarlijke situatie ontstaan na de recente 
   aanpassingen. Dhr. van Troost geeft aan bereid te zijn hierover een voorstel 
   te doen naar de gemeente.

Wat betreft de snelheid in de wijk: Onze wijk is een 30 km zone hetgeen (ook) 
door wijkbewoners regelmatig genegeerd wordt. 
Binnen het bestuur is hierover van gedachten gewisseld en er is besloten tot 
een actie met een 30 km sticker. Geert Janssen en Geert Goosens zullen  
binnenkort aan álle bewoners van de Gildelaan zo’n sticker uitreiken met het 
verzoek deze op de zijkant van de vuilcontainer te plakken. Op deze manier
worden de verkeersdeelnemers op de Gildelaan met regelmaat gewezen op 
de 30 km zone.

9. Stand van zaken WhatsApp groepen.
Dhr. Harry Souverijn vertelt kort over de 2 WhatsApps-groepen die onze wijk 

           rijk is:
   Echt Zuid Waakt is bedoeld als waarschuwingsapp, berichten over mogelijk

             dreigend gevaar, (onverhoopte) inbraakpogingen e.d. dus zaken waarvoor 
   men de politie zou waarschuwen.

             Allerhand Echt Zuid is een tweede WhatsApp groep voor andere zaken 
  waarover men wijkgenoten over wil raadplegen.

             Op de websitewww.wijkraadechtzuid.nl  kan de informatie over beide 
  WhatsApp- groepen nog eens worden nagelezen en is ook te lezen hoe de 
  aanmelding verloopt.

10. Bestuursaangelegenheid.
Dhr. Sjra Dirks heeft aangegeven zijn functie als 
voorzitter neer te leggen, hij blijft wel als bestuurslid actief binnen de wijkraad. 
Aan het einde van de vergadering overhandigt Sjra de voorzittershamer aan 
dhr. Geert Janssen. Aansluitend bedankt en complimenteert de nieuwe 
voorzitter hem waarna een doos wijn wordt overhandigd als blijk van 
waardering voor jarenlange inzet. 

11. Rondvraag en sluiting.

De nieuwe voorzitter Geert Janssen sluit de jaarvergadering met dank aan 
eenieder voor de positieve inbreng.
We danken Nico Möderscheim heel hartelijk voor het up-to-date houden van 

           onze fantastische website.
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Na het officiële gedeelte volgt een boeiende video over het werk van Joop 
Utens als opstap naar de komende fietstocht, met dank aan Geert Goossens 
voor deze prachtige presentatie.  
                                            
April 2019, notulant: Marion Pustjens                                             
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